
Protok61 Nr LIII.2023 


z LIII Sesji Rady/Gminy Siubice 


odbytej w dniu 10 maja 2023 r. 


Obrady LIII Sesji Rady Gminy Slub·ce odbyly siy w godz. 1114_1347 oraz byly 
transmitowane na zywo w internecie. 0 rady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 14 os6b tj. 93,33%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gmin ,

3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gmin , 
4. 	 Marlena Mazurska - kierownik Del gatury MUW , radna Powiatu Plockiego,t

5. 	 Grzegorz Grabowski - komendant ko~isariatu Policji w Gqbinie, 
6. 	 Marek Tarka - komendant GI inny ZOSP RP w Slubicach, 
7. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci, 
8. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecnosc . 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodn· CZqCY Rady otworzyl obrady LIII sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
ska.~bnik, zap.roszonych gosci oraz soltys6w/. Na podstawie .listy ob~cnosci stwierdzil, ze, ~ 
seSJl uczestnlczy 14 radnych, co oznacza~ ze Rada Gmmy Slublce moze obradowac 1 

podejmowac praWOlnocne uchwaly. 

I 
Do pkt. 2 	 I 

Przewodniczqcy poddal pod glosoJ.anie porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjy. Racdni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - sthn 14 obecnych jednoglosnie przyjyla porzqdek 

obrad. Porzqdek obrad przedstawia siy nast~pujqco: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 12 kwietnia 

2023 r. do 29 maja 2023 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Ocena stanu bezpieczenstwa publicznego i przeciwpozarowego w gminie . 
I 

6. 	 Debata nad Raportem 0 stanie glniny Slubice za 2022 r. 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia W 6jtowi Gminy Slubice wotUln zaufania. 
· I8. 	 Rozpatrzente: 

a. 	 sprawozdania z wykonania bud1etu Gminy i sprawozdania z wykonania planu 

finansowego samorzqdowej instyt~lcji kultury za rok 2022 oraz informacja 0 stanie 

mienia w Glninie Slubice na dzien /31.12.2022 r., 
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b. 	 opinia Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 3 

kwietnia 2023 roku 0 przedlozonych przez W6jta Gminy Slubice sprawozdaniach z 
wykonania budzetu za 2022 rok, 

c. 	 wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Slubice z dnia 11 maja 2023 roku 
w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Slubice za 2022 rok, 

d. 	 opinii Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

o przedlozonym przez Komisjy Rewizyjnq Rady Gminy Slubice wniosku w sprawie 
udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy, 

9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 
z wykonania budzetu za 2022 rok, 

10. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu 
wykonania budzetu za 2022 rok, 

11. Podjycie uchwal w sprawie: 

1) Zmiana uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, 

2) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami gminy Slubice w 
przedmiocie projekt6w statut6w solectw, 

3) 	 zmiany Uchwaly Nr XL VI.280.2022 Rady Gminy Slubice z dnia 16 grudnia 2022 

roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 

Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w 

Gminie Slubice na 2023 rok, 

4) 	 przyjycia "Oceny zasob6w pomocy spolecznej za rok 2022". 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Przyjycie protokolu z LII sesji Rady Gminy. 

14. Sprawy r6zne. 

15. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 12 kwietnia 

2023 r. do 29 maja 2023 r. (material w zalqczeniu). 

Do pkt. 4 
Interpelacji i zapytan nie zgloszono. 

Do pkt. 5 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przeszedl do kolejnego 

punktu sesji - Ocena stanu bezpieczenstwa publicznego i przeciwpozarowego w gminie. 
Poinformowal, ze informacjy radni otrzymali drogq mailowq i zostaly one omawiane na 
komisji oraz ze wszyscy radni dokladnie siy z niq zapoznali (material w zalqczeniu). 
Przekazal glos komendantowi komisariatu w Gqbinie Grzegorzowi Grabowskiego. 
Komendant powital wszystkich zgromadzonych na LIV sesji Rady Gminy Slubice i przeszedl 
do kr6tkiego streszczenia przekazanego sprawozdania. Poinformowal, ze Slubice podlegajq 
terytorialnie pod komisariat w Gqbinie. Rejon Slubic jest obslugiwany przez dzielnicowego 
Piotra Rybciaka, kt6rego doskonalone mieszkancy Slubic znajq. Spelnia swoje zadania 
wlasciwie. Poinformowal, ze w 2022 r. zrealizowano 1800 sluzb patrolowych na terenie 
gminy Slubice i n1iasta, i gminy Gqbin, czyli 0 43 sluzby wiycej niz w 2021 roku. 
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Funkcjonariusze OP KP w Gqbinie odnotowali wzrost 0 13 wykroczen niz w roku 2021. 

Ponadto przeprowadzonych zostalo ogolem 31 79 interwencji - mniej niz w ubieglym roku. 
Podczas przeprowadzanych interwencji w 13 przypadkach wszczyto procedury "Niebieskiej 

Karty". Funkcjonariusze wylegitymowali IqcZ ie 4784 osoby. W 2022 roku przeprowadzono 

719 kontroli stanu trzezwosci kierujqcych. T co zwraca uwagy na terenie Gminy Slubice 

przy tej kategorii przestypstw to kradzieze z irlamaniem i wlasnie nietrzezwi kierujqcy. Jesli 

chodzi 0 przestypstwa zwiqzane z kradziez~ z wlamaniem to ich liczba na terenie gminy 

Slubice, ktora wynosi 10, natomiast w m~escie i gminie Gqbin jest to tylko 6 takich 

przypadkow. Podobnie jest z kierowcami proiwadzqcymi pojazdy pod wplywem alkoholu. W 

gminie Slubice bylo tych zatrzyman az 10, czyli jak na tak malq gminy dosc spor~. 

Komendant poinformowal, ze posiada informbcjq 0 zatrzymanych nietrzezwych w rozbiciu na 

poszczegolne miejscowosci w gminie Slubicd. W samych Slubicach takich wykroczen bylo az 

5, pozostale przypadki sq rozbite na poszefegOlne miejscowosci gminy Slubice. Ogolna 

statystyczna wykrywalnosc w 2022 rok odnaszqca siy do obu gmin tj. gminy Slubice i miasta 

i gminy Gqbin wyniosla 72.90/0, bylo uwzklydniane do niej siedem kategorii przestypstw 

najbardziej uciqzliwych min. kradzieze z wlamaniem, kradzieze samochodow, kradzieze 

cudzej rzeczy, rozboj, bojka lub pobicie, uszkodzenie mienia. 

Radny Slawomir Januszewski/ zapytal komendanta czy zatrzymani nietrzezwi 

kierowcy na terenie gminy Slubice to mieszkancy gminy Slubice czy tylko osoby zatrzymane 

na terenie Slubic. Komendant odPowiedzial! ze generalnie byli to mieszkancy gminy Slubic. 

W ojt poprosil komendanta, aHy poinformowal mieszkailcow jaki tryb dzialania 
I 

powinni przyjqc, jak pojawi siy ewentualnie zagrozenie. min. chodzi 0 przypadki, gdzie 

bezpanskie psy stwarzajq zagrozenie I b mieszkaniec zostal pogryziony. Komendant 

powiedzial, ze w tej dziedzinie i z tym problemem funkcjonariusze policji rowniez siy 
spotkali i probowali rozwiqzac. Do pok zywdzonego naleiy zlozenie zawiadomienia do 

policji, ze czuje siy zagrozony czy czuje siy pokrzywdzony tym dzialaniem. Policja moze 

naloZyc mandat karny, jesli ujawni naocznie to wykroczenie. Jesli jednak policjant nie ujawni 

naocznie takiego wykroczenia to bazuje na informacjach od spoleczenstwa. Sytuacja jest 

utrudniona, gdy spoleczenstwo nie chce w polpracowac z roinych powodow. 

Radna Teresa Sitkiewicz zapytala, czy na terenie Grzybowa byl przypadek 

kierujqcego pod wplywem alkoholu. Komendant odpowiedzial, ze na terenie Grzybowa 

odnotowano tylko kradziez z wlamaniem. I 
Radny Stanislaw Szymanski zapytal czy to prawda, ze na terenach Plocka, gdzie 

mieszkajq obcokrajowcy dochodzilo do pobic, gwaltow a nawet zabojstw. Komendant 

odpowiedzial, ze w miejscowosci Koszelowka w bylym osrodku szkoleniowo - , 

wypoczynkowym Exploris jest zakwaterowanych okolo 300 obywateli Turcji. Komendant 

podkresl, ze nie doszlo do zadnych pr~estypstw wypowiedzianych przez radnego. Jedyne 
odnotowane wykroczenie to wlamanie a dokladnie kradziez sklepowa. Poinformowal, ze w 

Koszelowce Sq dodatkowe pat.role funkcj pnar.iuszy ~ Plo~ka. . . 
Radny Slawomu JanuszewskI powledzIaI, ze uwaza lZ patrole I praca 

dzielnicowego Piotra ~ybciaka na tereniE gminy Slubice jest poprawna i wystarczajqca majqc 

na uwaza to, ze nle rna zadnych r~adzwyczajnych wykroczen oczywiscie bez tych 
wymienionych wczesniej. J estesmy dumni z Waszej pracy i naszego "dobrego" 

spoleczenstwa gminy Slubice, bo te wykroczenia Sq sporadyczne a miejmy nadzieje, ze te 

3 



przypadki bydq zdarzae siy jak najrzadziej a wtedy efekty i wyniki bydq zadowalajqce. 

Komendant podziykowal za slowa wsparcia radnego. Powiedzial, ze bezpieczenstwo jest 

wsp6lnym celem kazdego czlowieka. Dokladamy wszelkich staran, aby mieszkancy Slubic i 

Gqbina, czuli siy bezpiecznie. Podziykowal radnym za wsparcie finansowe, kt6re w pewnym 

stopniu przyczynilo siy do zakupu nowego radiowozu. Komendant przekazal informacjy, ze 

takim najpowazniejszym incydentem w gminie Slubice bylo wlamanie do piekarni, gdzie 

skradziono odpowiedniq kwoty pieniydzy, pozostale to kradzieze z wlamaniem min. do 
pustostan6w, do dom6w letniskowych. Komendant poprosil mieszkanc6w by zwracali uwagy 
co dziejy siy dokola na jezdzqce bez celu samochody, czy krycqcych siy ludzi wok6l posesji, 

zachowywae czujnose a w razie podejrzanych przypadk6w zglaszae dzielnicowemu. 

Przewodniczqcy Slawomir Januszewski podziykowal komendantowi za przybycie i za 

przekazanq informacjy. Oddal glos komendantowi Gminnego ZOSP RP w Slubicach 

Markowi Tarce. Druh Marek Tarka podziykowal za glos i powiedzial, ze jest zadowolony z 

budowy straznicy, gdyz byl duzy problem ze sprzytem, kt6ry nie znajdowal siy w jednym 

miejscu a w kilku. Utrudnialo to przygotowanie siy do biezqcych akcji. Problem jest r6wniez 
z palqcq siy fotowoltaikq, gdyz na ten czas gaszenie odbywa siy jedynie za pomocq wody. 
Czas gaszenia jest bardzo dlugi. Komendant Gminnego ZOSP RP powiedzial, ze bardzo 

dobrze uklada siy wsp6lpraca z Komendantem Miejskim PSP i pracownikami Komendy 

Miejskiej PSP w Plocku. Przejawia siy to szczeg6lnie w uczestniczeniu we wszelkiego 

rodzaju inicjatywach na terenie naszej gminy, organizowaniu i koordynowaniu szkolen dla 

naszych strazak6w oraz nadz6r operacyjny nad jednostkami OSP. Na szczeg6lne podkreslenie 
zasluguje zaangazowanie i zrozumienie naszych wladz samorzqdowych dla rozwiqzywania 

istotnych problem6w straZy, szczeg6lnie w sferze doposazenia sprzytowego, remont6w 
obiekt6w i codziennych spraw zwiqzanych z utrzymaniem gotowosci operacyjnej. Dziyki 

temu nie tylko wzrasta mobilnose i skutecznose dzialania Ochotniczych StraZy Pozarnych, ale 
przede wszystkim wsr6d miejscowego spoleczenstwa umacnia siy autorytet i uznanie za 

bezinteresownose i ofiarnose ludzi. 

W 6jt podziykowal komendantowi za wsp61pracy 1 kwestiy ochrony 

bezpieczenstwa i ochrony przeci wpozarowej. Powiedzial, straz pozarna to tez orkiestra, kt6ra 
udziela siy bardzo w sferze kulturalnej. W 6jt podziykowal wszystkim za pomoc w 
pozyskiwaniu srodk6w finansowych dla strazy. Udalo siy ich uzyskae dose sporo. Gmina 
r6wniez doloZyla ze swoich srodk6w wlasnych kwoty by wesprzee straz pozarnq w Slubicach. 
W 6jt zlozyl na ryce komendanta serdeczne podziykowania dla wszystkich druh6w. Do 
podziykowan dolqczyl siy r6wniez przewodniczqcy Rady Gminy Slubice Slawomir 
Januszewski. Przewodniczqcy wspomnial, ze gmina na budowy straznicy otrzymala duze 

wsparcie z programu Polski Lad. 
Innych pytan i uwag nie zgloszono. 
Informacjy zostaly przyjyty pozytywnie. 

Do pkt. 6 
Przewodniczqcy przeszedl do kolejnego pUnktu - Debata nad Raportem 0 stanie 

gminy Slubice za 2022 r. Poinformowal , ze raport zostal przekazany drogq elektronicznq i 

wszyscy radni siy z nim zapoznali. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
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Raport zostal przyjyty pozytywni . 

Do pkt. 7 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt 

uchwaly w sprawie udzielenia W 6jtowi Gminy Slubice wotum zaufania. 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bralo udzial 14 ratnYCh. 
Uchwala zostala przyjyta jednog osnie. 

Uchwala w sprawie udzielenia ! 6jtowi Gminy Slubice wotum zaufania wraz z 

imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcz ik do protokolu. 

Do pkt. 8a 
I

Przewodniczqcy przeszedl do JPunktu 8a -sprawozdania z wykonania budzetu 

Gminy i sprawozdania z wykonania planu mnansowego samorzqdowej instytucji kultury za 
I 

rok 2022 oraz informacja 0 stanie mienia w Ominie Slubice na dzien 31.12.2022 r.(material w 

zalqczeniu) 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Sprawozdanie zostalo przyjyte pozytywnie. 

Do pkt. 8b I 
Przewodniczqcy przeszedl do kole~nego podpunktu - opinia Skladu Orzekajqcego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warsz~wie z dnia 3 kwietnia 2023 roku 0 przedlozonych 

przez W6jta Gminy Slubice sprawozdaniach z wykonania budzetu za 2022 rok. Opinie 

przedstawila skarbnik Gminy. (material w z~lqczeniu)
I 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Opinia zostala przyjyta pozytywnie. 

Do pkt. 8c 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Slubice z dnia 11 maja 2023 roku w 

sprawie udzielenia absolutorium W6jtowii Gminy Slubice za 2022 rok odczytal czlonek 

Komisji Rewizyjnej radny Stanislaw Szymanski.(material w zalqczeniu). 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Wniosek zostalo przyjyte pozytywnie. 

Do pkt. 8d 

Przewodniczqcy przedstawil opiniy Skla~u Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie 0 przedlozonym przez Ko~isjy Rewizyjnq Rady Gminy Slubice wniosku w 
sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi lGminy, 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Opinia zostala przyjyta pozytywnie. 

Do pkt. 9 I 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finahsowego oraz sprawozdania z wykonania budzetu za 
2022 rok. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 

I 

I 

! 
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Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budzetu za 2022 rok, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do 
protokolu. 

Do pkt. 10 

Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2022 
rok. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu 

wykonania budzetu za 2022 rok, wraz z imiennym rejestrem glosowan stano wi zalqcznik do 

protokolu. 

Przewodniczqcy Wfyczyl W6jtowi Gminy Slubice bukiet kwiat6w i zlozyl 

podziykowania za owocnq pracy. W 6jt serdecznie podziykowal za udzielone wotum zaufania i 

absolutorium. Za owocny rok wsp6lpracy z radnymi i soltysami. Zlotyl podziykowania dla 
pracownik6w urzydy Gminy Slubice, gdyz ich wytyzona praca jest wykladniq, kt6ra 

odzwierciedla siy w dalszych zdobywanych sukcesach. Poprosil radnych 0 dalszq 

merytorycZllq wsp6lpracy na rzecz dzialalnosci na terenie naszego samorzqdu dla dobra 

mieszkanc6w Gminy Slubice. 

Do pkt. 11.1 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zmiany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, wraz z 

imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 11.2 
Przewodniczqcy Rady Glniny Slawomir Januszewski przedstawil projekt 

uchwaly w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami gminy Slubice 

w przedmiocie projekt6w statut6w solectw. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami 

gminy Slubice w przedmiocie projekt6w statut6w solectw, wraz z imiennym rejestrem 
glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 11.3 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zmiany Uchwaly Nr XLVI.280.2022 Rady Gminy Slubice z dnia 16 grudnia 2022 
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roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi,!zywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Prz~ciwdzialania Narkomanii w Gminie Slubice na 

2023 rok. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnyc~. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnid. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Nr XLVI.280.2022 Rady Gminy Slubice z dnia 

16 grudnia 2022 roku w sprawie przyjycia G innego Programu Profilaktyki i Rozwi,!zywania 

Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie 

Slubice na 2023 rok., wraz z imiennym rejes rem glosowan stanowi zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt. 11.4 
Przewodnicz,!cy Rady Gminy Slawdmir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie przyjycia "Oceny zasob6w pomocy spolecznej za rok 2022". 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowani u bralo udzial 14 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnlie. 
Uchwala w sprawie przyjycia "Ocen~ zasob6w pomocy spolecznej za rok 2022".,wraz 

z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 12 

Nie bylo interpelacji ani zapytan. 

Do pkt. 13 
Przewodnicz,!cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z LII seSJl Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog,! elektroniczn,!. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b'ldz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radn~ch. 
Protok61 zostal przyjyty jednoglos~ie. 
Protok61 z LII sesji Rady Gmi~ Slubice wraz z lmlennym rejestrem glosowan 

stanowi zal,!cznik do protokolu. 
Do pkt. 14 

W6jt poinformowal, ze zakonczy~ siy generalny remont stacji uzdatniania wody w 

miejsc~wosci Bonc~a. Stacja. dz~ala juz n1 pelnych ~bro.tach. W,tej chwili gmina posi.ada dwie 
w pelm nowe stacJe uzdatmanla wody. ,Zostala rownlez ukonczona budowa drogl l'!cz'!ca 

miejscowosci Juliszew i Leon6w. Inweftycja zostala zakonczona. Ta droga, kt6ra zostala 

utwardzona na pewno poprawi komfort przemieszczania siy mieszkanc6w miydzy 

miejscowosciami. Na terenie dr6g /gminnych pracuje juz wyr6wnywarka. Bydzie 

wyr6wnywala drogi jeszcze dzis i jutro. Jesli ktos z panstwa chcialby zglosi6 jakis odcinek 

drogi to proszy zgloszenie kierowa6 do ppdinspektora Jaroslawa Lenarcika. 

Radna Katarzyna Milczarek za~ytala W6jta, kiedy byd,! wykaszane pobocza dr6g 

gminnych, oraz kiedy jest planowany Iprzegl'ld drag zwi'lzany z uzupelnianiem znakaw 

drogowych uszkodzonych bq.dz zaginiontych w gminie Slubice. 

Radna Sylwia G6recka zapytala czy cos juz wiadomo w sprawie prog6w
I 

zwalniaj,!cych na ul. Chojaki. 

Radna Teresa Sitkiewicz podziykowala za wyr6wnanie dr6g na Grzybowie oraz 
poprosila 0 wykoszenie trawy przy mostku w Grzybowie. 

[ 
I 
[ 
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Radna Krystyna Wojtalewicz zapytala, czy wiadomo cos juz 0 ciq.gu pieszo- jezdnym 

z miejscowosci Slubice w strony Studzienca przy drodze 575. Rada poprosila rowniez 0 

oznakowanie niektorych miejscowosci, gdyz czasem jest problem z dotarciem karetki 
pogotowia ratunkowego do niektorych miejscowosci. 

Radny Dariusz Wolinski poprosil radnq. powiatu plockiego 0 interwencjy w sprawie 

wykoszenia i usuniycia zakrzewienia kolo Lewiatana, P. J i P. M. Wszystkie luki sq. 

niewidoczne. W lutym skladana byla interpelacja w tej sprawie. 

Soltys solectwa Piotrkowek Henryk Kordalewski poprosil 0 poprawienie drogi kolo 

Panstwa L. Droga jest w bardzo zlym stanie. Zwrocil siy do radnej powiatu plockiego 0 

usuniycie zakrzaczen na drodze powiatowej w kierunku Piotrkowka do Suchodolu. 
Radna Teresa Sitkiewicz zwrocila siy do radnej Marleny Mazurskiej 0 interwencjy w 

sprawie drog powiatowych w Jamnie. Droga jest w oplakanym stanie, nie rna poboczy, jest 
wiele licznych dziur. 

Radna Katarzyna Milczarek rowniez zwrocila siy do radnej powiatu plockiego 0 

interwencjy na wszystkich drogach powiatowych na terenie gminy Slubice. Drogi sq. 

naprawdy zaniedbane, pobocza i rowy sq. zakrzewione. 

Soltys solectwa Swiniary Ryszard Ziolkowski poprosil W ojta, aby dociq.gnq.l wody do 
Pani S, gdyz nadal jej nie rna i czerpie wody ze studni. Problem jest rowniez z Panem M, 

ktory ciq.gle pyta siy co z jego odcinkiem drogi. Soltys zapytal siy takze przewodniczq.cego 

czy na naszym terenie zamieszkujq. obcokrajowcy Gruzini. 

Przewodniczq.cy powiedzial, ze soltysi mogq. zabierac glos i zadawac pytania 

zaproszonym goscion1 bez udzielania pozwolenia od przewodniczq.cego. Jesli soltys zlozy 

zapytanie do W ojta na temat przebywania obcokrajowcow na trenie gminy Slubice , to na 

pewno Wojt przekaze komendantowi policji w Gq.binie. 
Soltys z Grabowca Miroslawa Marcinkowska podziykowala W ojtowi za wyrownanie 

drog na Grabowcu. Zapytala tez 0 dalsze kroki czyszczenia rowu na Grabowcu i wyboje na 

drodze. 
Soltys solectwa Piotrkowek Henryk Kordalewski zapytal radnej powiatu plockiego 

czy droga z Wymysla do Piotrkowka bydzie poszerzana. Droga jest bardzo wq.ska. CZysto 

dochodzi do kolizji drogowych np. zderzenia lusterkami samochodowymi. 
Przewodniczq.cy Slawomir Januszewski poprosil 0 wyrownarky i piasek na drogi w 

Wiq.czeminie Polskim i Nowosiadle, oraz 0 wykoszenie poboczy na tych drogach. 
Przewodniczq.cy skierowal pytanie do radnej powiatu plockiego, pytajq.c czy bydzie 

modernizacja drogi powiatowej Nowosiadlo - Troszyn Polski. Wszyscy doskonale wiedzq., ze 
ta droga jest w bardzo zlym stanie. Rowniez zakrzewienie poboczy na drogach powiatowych 
w tym roku jest naprawdy bardzo duze. Przewodniczq.cy dodal, ze juz piq.ty rok w budzecie 
starostwa powiatowego nie rna srodkow przeznaczonych na inwestycjy w gminie Slubice. Jest 
to przykre. Przewodniczq.cy powiedzial, ze w tym roku nie zostal zaproszony przez starosty 

plockiego na komisjy bezpieczenstwa, nie wie czym to jest spowodowane a szkoda. 

W kwestii Wisly nic siy nie zmienilo, zadne kroki nie zostaly podjyte jest jeszcze gorzej niz 
bylo. Zagrozenie jest wiyksze niz bylo. Przewodniczq.cy poruszyl tez kwestiy zarosniytych 
rowow i kanalow glownych w Dolinie Ilowsko - Dobrzykowskiej czysci gminy Gq.bin i 
gminy Slubice. Wody polskie nie robiq. nic, by te rowy byly wykoszone. Przewodniczq.cy rna 
nadzieje, ze w tym roku zostanq. podjyte konkretne decyzjy w tej sprawie, gdyz zarosniyte 
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kanaly uniemozliwiajq rolnikom wejscie w odpowiednim czasie na pola, kt6re przylegajq 

bezposrednio do tych kanal6w gl6wnych - KJnal Suchodolski nr 1 i 2, Kanal Kozikowski. W 

tych kanalach ciqgle jest nadmiar wody, kt6r w og6le nie splywa. Przewodniczqcy poprosil 

w imieniu strazy z terenu gminy Slubice 0 pomoc radnq powiatu, by pomogla dotrzee do 

odpowiednich instytucji w celu przygotowan a splywu dla lodzi strazackich na Wisle. Jest to 

bardzo duzo utrudnienie, gdyz w czasie akcj ratowniczej straz szuka terenu, gdzie moglaby 

spuscie bezpiecznie 16dky na Wisly. W suchbdole ten splyw jest bardzo prowizoryczny. Jest 

to bardzo powazny problem i pilna sprawa do zalatwienia. 

W 6jt poinformowal wszystkich radnt ch, ze r6wnarka pracowala jednak sprzyt ulegl 

uszkodzeniu, dlatego prace zostaly przerwane. Wyr6wnywarka juz zostala naprawiona i 

kolejne odcinki drogi Sq juz r6wnane. W6jt powiedzial, ze nie faworyzuje i nie rozpieszcza 

zadnego z radnych. R6wnanie dr6g odbywa siy zgodnie z ustalonym harmonogramem. Jesli 

chodzi 0 kwestiy poboczy w6jt powiedzia~ , ze byly powazne awarie wszystkich kosiarek 

zar6wno kosiarki bijakowej jak i samojezdnej. W6jt poinformowal radnych i soltys6w, ze 

wlasnie przed godzinq przyjechala nowa kosiarka samojezdna. Wykaszanie poboczy zaraz 

ruszy, bo faktycznie zakrzewienie jest juz bardzo duze. Jednego dnia gmina skorzystala z 

pomocy.firmy zewnytrznej. do wykas~ania /poboczy niemniej jednak Sq to ~ wiele wiyksze 
koszty nlZ tq pracy wykonuJq pracowmcy gqspodarczy. Jeszcze w tym tygodmu pobocza bydq 

przycinane a takze jak to siy odbywa co rokUl trzy razy bydq takie prace wykonywane. 

W6jt powiedzial, ze jesli chodzi 0 Iznaki drogowe i przejazd komisji po drogach to 

byly ,podejmowane .pr6by dostosowania i~m1inu jedna~ siy nie .u~alo. Faktyc~nie. tem~t 
znakow drogowych Jest trudny. Bydq podcHmowane krokl by w naJbhzszym czaSle zaJqc Sly 

tym tematem i te znaki pouzupelniae. 

W6jt odpowiedzial radnej Sylwii G6reckiej, ze gmina jest po wstypnych ustaleniach z 

~olicjq, gdzie ~e progi zw~lniajqce mogl~ by siy znajdowae. Pewnie w tym roku uda siy 
Jeszcze te progl zamontowac. 

W6jt odpowiedzial radnej Krystyni~ Wojtalewicz, ze temat budowy sciezki zatrzymal 

siy na pewnym etapie i na razie nic siy dalej z tym nie dzieje . 

. W6jt poprosil radnych, zeby zg!aszali do gminy prosby 0 oznakowanie danej 

miejscowosci, gdzie faktycznie jest proble;b z dojazdem i takiego oznakowania nie rna. 

W6jt opowiedzial soltysowi solectwa Piotrk6wek, ze droga do Pani L bydzie 

poprawiona jak co roku. Na tym odcinku drogi jest zawsze problem w okresie wiosenno -
Zlmowym. 

W6jt odpowiedzial soltysowi solectwa Swiniary, ze woda do Pani S byla 

prawdopodobnie dociqgana, ale W6jt skonsultuje to jeszcze z kierownikiem. 

W6jt odpowiedzial soltys solectw, Grabowiec, ze jesli starczy funduszy to jest zamiar 
poprawienia ul. Krakowskiej, wyciycia tY1h garb6w na asfalcie. 

Soltys solectwa Grabowiec Miroslawa Marcinkowska zapytala, czy na tej drodze 

moglyby r6wniez bye zamontowane progi zwalniajqce, W 6jt odpowiedzial, ze tak. Na pewno 

w pierwszej kolejnosci na skrzyzowaniu 14.010 Pani domu bydzie montowany znak STOP. 

W6jt odni6s1 siy do wczesniejszej wypowiedzi przewodniczqcego, m6wiqc, ze byl na 

spotkanie komisji bezpieczenstwa i poruszal po raz kolejny temat slipu i braku mozliwosci 

wodowania lodzi strazackiej, kt6ry porus~any jest juz od kilku lat. 
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W ojt poprosil radn'1 powiatu 0 interwencjy w sprawie wykaszania poboczy drog 

powiatowych. Od kilku lat ten problem siy ci'1gle powtarza, a nawet roku temu transportowcy 

z miej scowosci Piotrkowek przy pomocy ladowarki teleskopowej sami podcinali 

zakrzaczenia. Tak nie powinno byc. W ojt poinformowal, ze dowiedzial siy, iz na wykaszanie 

poboczy w gminie Slubice przeznaczane jest tylko 120 roboczogodzin a wiyc bardzo malo. 

Kolejna prosba do radnej 0 zgloszenie utrzymania w naleZytym stanie szczegolnie drogi 

powiatowej biegn'1cej od Slubic w kierunku Piotrkowka, Swiniar i do Wymysla, gdyz tam w 

zimy jest bardzo ciyzko siy poruszac. Gmina Slubice zawsze zglasza chyc pomocy i 

wspolpracy w szybkim i sprawnym zalatwianiu takich spraw. 

Glos zabrala radna powiatu plockiego Marlena Mazurska przyznaj'1c W oj to wi racjy. 

Faktycznie w gminie Slubice od kilku lat nie dzieje siy praktycznie nic. Co roku starostwo 

powiatowe sporz'1dza taki raport 0 stanie powiatu chwal'1c siy swoimi sukcesami czy tez 

inwestycjami. W tegorocznym raporcie za 2022 rok poswiycono gminie Slubice tylko pol 

strony a jedynym sukcesem jest budowa przejscia w Grabowcu. Radna od 2018 roku prosi 

dyrektorow 0 podjycie dzialan na drodze od ronda w Wymyslu w strony Zycka chodzi 

glownie 0 odcinek drogi od ronda do Swiniar by zostal poszerzony. Ustalenia dyrektora 

zarz'1du drog S'1 takie ze zostaly podjyte dzialania ustalenia stanu prawnego dzialek tam siy 

znajduj'1cych. Radna powiatu dostala w ubieglym roku pismo, w ktorym bylo napisane, ze ta 

droga zostanie poszerzona. lednak tak siy nie stalo i zadne dzialania nie zostaly podjyte. 

Radna s'1dzi, ze bydzie tez bardzo duzy problem w tym roku z wyciyciem zakrzaczen i rowow 

drog powiatowych w gminie Slubice, dlatego, ze nie rna srodkow na biez'1ce utrzyn1anie drog. 

Radna powiedziala, ze na ty Ie ile moze, stara siy prosic, interpelowac w sprawach zwi'1zanych 

z gmin'1 Slubice. W dniu jutrzejszym jest sesja rady powiatu i wszystkie prosby radnych 

zostan'1 zgloszone i przedstawione. lesli chodzi 0 kwestiy slipu, radna powiatu powiedziala, 

ze rowniez uczestniczyla w spotkaniu komisji bezpieczenstwa i zglaszala problem z ich 

brakiem. Radna bydzie starala siy wa1czy6 0 pomoc i fundusze dla gminy Slubice, bo widzi t'1 

nierownosc co do innych gmin. ledne opiewaj'1 we wszystko a drugie nie maja prawie nic. 

Przewodnicz'1cy dodal, ze dokladnie kilka gmin opiewa w dostatku a inne gminy 

musz'1 prosic by podstawowe prace byly wykonane. Dodal, ze rna nadzieje, iz to siy niedlugo 

skonczy i cos siy zacznie dobrego dziac. Soltysi jak i radni powiedzieli, ze zapraszaj'1 na sesjy 

Rady Gminy Slubice starosty plockiego by porozmawiac 0 waznych rzeczach zwi'1zanych z 

gn1in'1 Slubice. Radna powiatu dodala, ze tez serdecznie zaprasza na sesjy rady powiatu, bo 

czasem te glosy mieszkanc6w jak i samorz'1dowcow mog'1 wiele zdzialac. 

Do pkt.15 
Przewodnicz'1cy Rady Gminy stwierdzil, ze porz'1dek obrad LUI Sesji Rady Gminy w 

dniu 30 maja 2023 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy i soltysom 
4 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl'1daj'1cym sesjy drog'1 ektronicZll'1, 

po czym je zamkn'1l. 

mmy 
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